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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem történt még egy kapavágás sem a Dél-budai
Centrumkórház tervezett területén?"

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik álláspontja szerint az összeomlás szélén álló egészségügyi ellátás megmentése érdekében 
az eddigieknél nagyobb állami forrásokat kéne előirányozni az ágazatban dolgozók bérfejlesztésére,
valamint a már meglévő intézmények korszerűsítésére. E célt szem előtt tartva képviselőtársaimmal
számos módosító javaslatot nyújtottunk be a jövő évi központi költségvetéshez, sajnálatos, hogy a 
kormánytöbbség egyiket sem támogatta.

Bár egybehangzó szakértői vélemények szerint célravezetőbb és hatékonyabb lett volna az elégtelen
szolgáltatást nyújtó kórházakat és rendelőintézeteket felújítani, a Kormány mégis egy új 
szuperkórház építése mellett döntött, amelyet a XI. kerületi Dobogóra terveznek. A beruházással 
kapcsolatban azonban egyre több kérdőjel merül fel.

Bedros J. Róbert, a kórház megépítésének miniszterelnöki megbízottja januárban még rendkívül 
optimistán nyilatkozott a "betegek, valamint a dolgozók számára is biztonságos, XXI. századi 
körülményeket biztosító funkciókkal ellátott" intézményről. Akkori elmondása szerint a projekt 
"feszített tempóban" halad, és néhány hónap múlva leteszik "a legnagyobb hazai kórházberuházás" 
alapkövét, öt éven belül pedig át is adják "az ország legmodernebb egészségügyi intézményét".

Azóta több mint fél év eltelt, ám a helyszínen nyomát sem láthatjuk alapkőnek vagy bármi más, 
építkezésre utaló jelnek.

Az mfor.hu 2019. augusztus 22-i cikke szerint: "Egyelőre az sem bizonyos, hogy az építészeti 
pályázatot megnyerő Teampannon irodával megkötötték a kormányhatározatban 2,4 milliárdos 
keretösszeggel meghatározott tervezői szerződést. Ennek ugyanis semmi nyoma." A portál ezzel 



kapcsolatos kérdéseire azonban a tervezők, a DBC Dél-budai Centrum Projekt Beruházó és 
Ingatlanfejlesztő Zrt. és a Miniszterelnökség sem válaszolt.

A cikkből Rétvári Bence államtitkár úr tájékoztatása nyomán kiderül, hogy a fővárosi és Pest 
megyei intézményhálózat korszerűsítési programjára 2017-ben 40 milliárd forintot biztosítottak, 
míg a 2018-as költségvetésben további 30 milliárd, az ideiben 41,9 milliárd jut a négy szuperkórház
kialakítását is tartalmazó programra.

A fentiek alapján kérdezem tisztelt Miniszter urat:
- Hol tart jelenleg a Dél-budai Centrumkórház megépítésének folyamata?
- Változott-e a Dél-budai Centrumkórház tervezett átadásának ideje, és ha igen, mikorra?
- Bedros J. Róbert miniszterelnöki megbízott ígérete ellenére miért nem történt a helyszínen még 
egy kapavágás sem?
- Aláírták-e már a beruházás megvalósításához szükséges szerződéseket? Ha igen, kivel, milyen 
értékben és milyen teljesítési feltételekkel?
- Pontosan milyen célra és mennyi költségvetési forrást költöttek eddig el a Dél-budai 
Centrumkórházzal összefüggésben?

Tisztelettel várom válaszát!
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